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Hur går arbetet med förbindelsen Värnamo-
Halmstad? 

I budgeten för regionen för 2023 skulle vi driva på för en åtgärdsvalstudie 
(ÅVS) för järnvägssträckan Värnamo- Halmstad. En ÅVS tar egentligen 
hänsyn till alla trafikslag, alla typer av åtgärder och kombinationer av 
dessa. För budget 2024 saknas den helt i samverkanspartiernas budget.  

Hur den regionala tågtrafiken ska utvecklas avgörs både av Region 
Jönköpings läns ambitioner samt av banornas tekniska standard och 
planerna på upprustning och utveckling.  

Vi ser även att andra faktorer som förändrat säkerhetsläge och arbetet 
med att minska klimatpåverkan, ökar behovet av säkra och klimatsmarta 
transporter 

Centerpartiet vill att vi fortsatt driver frågan om sträckan Värnamo-
Halmstad.  

Mina frågor till dig är: 

Hur ser du på framtiden för banan mellan Värnamo och Halmstad?  

Hur går diskussionerna med Region Halland kring denna bana? 
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